

## شروط وأحكام الحملة الترويجية الصيفية 2019 Summer Promotion Campaign 2019 Terms and Conditions

- Bahrain Islamic Bank (**the Bank**) is organizing a promotion campaign from 1<sup>st</sup> August, 2019 to 31<sup>st</sup> August, 2019 (**the Promotion Period**) for the Cardholders (**the Customer (s)**) whereby they will be entitled to receive bonus points in the Bank's rewards program (**BisB Rewards**) and chauffeur services as outlined below (**the Promotion Campaign**).
  - The existing BisB Rewards' Customer will be awarded 50% bonus points in his/her BisB Rewards account (**the Account**) upon spending the minimum threshold in foreign currency as per the below Credit/ Prepaid Card tiers during the Promotion Period:

Gold & Prepaid	equivalent to BD 500	فيما يعادل 500 د.ب.	البطاقة الذهبية و البطاقة مسبقة الدفع
Platinum & Titanium	equivalent to BD 750	فيما يعادل 750 د.ب.	البطاقة البلاتينية و بطاقة التيتانيوم
Signature	equivalent to BD 1,500	فيما يعادل 1,500 د.ب.	بطاقة سغنتشر
Black	equivalent to BD 3,000	فيما يعادل 3,000 د.ب.	البطاقة السوداء
Infinite	equivalent to BD 3,000	فيما يعادل 3,000 د.ب.	بطاقة انفينيت
  - New Customers enrolling in BisB Rewards during the Promotion Campaign will earn 100 bonus points in their Account upon registration.
  - The awarded points will be reflected in the Account on the 15<sup>th</sup> of the next calendar month.
  - Upon purchasing a travel ticket by the Customer's Infinite Cards in his/her name he/she will be entitled for a chauffeur drive to and from the airport, subject to informing the Bank 72 hours at least prior to the travel date and presenting the supporting document(s).
  - The terms and conditions of the chauffeur drive company shall apply without any liability towards the Bank to the extend not limited to, any damages, compensation, conflict, delay, non- commitment and accidents.
  - This Promotion Campaign includes all the Customers and the Bank's staff excluding Corporate Cardholders.
1. ينظم بنك البحرين الإسلامي (البنك) خلال الفترة من 1 أغسطس 2019 - إلى 31 أغسطس 2019 (الفترة الترويجية) حملة ترويجية لحاملي البطاقات (الزبون/ الزبائن) وذلك بمنحهم نقاط إضافية في برنامج مكافآت البنك (مكافآت الإسلامي) وخدمة توفير السائق (الحملة الترويجية).
  2. يمنح البنك 50% من النقاط الإضافية لحساب الزبون المسجل لدى مكافآت الإسلامي (الحساب) عند إنفاقه بالعملة الأجنبية خلال الفترة الترويجية وفقا للحد الأدنى لفئات البطاقات الإئتمانية/ المسبقة الدفع المبينة أدناه:
  3. يستحق الزبائن 100 نقطة إضافية في الحساب عند تسجيلهم في مكافآت الإسلامي خلال الفترة الترويجية.
  4. تضاف النقاط الإضافية في الحساب في اليوم الـ 15 من الشهر التالي للاستحقاق.
  5. يستحق الزبون عند شرائه لتذكرة سفر باسمه وباستخدام بطاقته من فئة بطاقة انفينيت على خدمة السائق لتوصيله من وإلى المطار وذلك عندما يتقدم بطلبه للبنك قبل 72 ساعة على الأقل من موعد السفر وتقديم المستندات اللازمة.
  6. تطبق شروط وأحكام الشركة التي ستوفر خدمة السائق دون أية مسؤولية من قبل البنك فيما يخص، على سبيل المثال وليس الحصر، أي ضرر، تعويض، نزاع، تأخير، عدم الالتزام أو حوادث.
  7. تشمل هذه الحملة الترويجية جميع الزبائن وموظفي البنك باستثناء حاملي بطاقات الشركات.

8. Supplementary Cardholders will not be eligible for this Promotion Campaign; however, the cumulative amounts paid by them on any supplementary Card will be added to the amounts spent on the Primary Card.  
8. يستثنى من هذه الحملة الترويجية حاملي البطاقات الثانوية، ويضاف مجموع مدفوعاتهم باستخدام البطاقة لإجمالي مدفوعات حامل البطاقة الرئيسية.
9. Only billed purchases are taken into consideration as reflected in the Card monthly statement. All fees and charges, refunded and reversed transactions are excluded from the cumulative amount.  
9. تحتسب معاملات الشراء المدرجة في كشف الحساب فقط، وتستبعد الرسوم والعمولات المحتسبة على البطاقة والمعاملات المسترجعة من إجمالي المبلغ.
10. Terms and Conditions of Credit Cards, and General Terms and Conditions of Accounts shall apply respectively.  
10. تطبق شروط وأحكام البطاقات الائتمانية والشروط العامة للحسابات.
11. The Bank reserves the right to amend these Terms and Conditions, Promotion Campaign details or to cancel the Promotion Campaign at any time as per its sole discretion. The Bank shall announce any amendments or cancelation by sending a SMS to the Customers 3 days prior to the effective date.  
11. يحتفظ البنك بحقه في تعديل هذه الشروط والأحكام وتفاصيل الحملة الترويجية، كما يحتفظ بحقه في إلغاء الحملة الترويجية في أي وقت وفق سلطته التقديرية. وعلى البنك أن يعلن عن أي تعديل أو إلغاء عن طريق ارسال رسالة نصية الى الزبائن 3 أيام قبل تاريخ نفاذ التعديلات.
12. These Terms and Conditions are made in Arabic language, and the Arabic text shall prevail in case of any discrepancy with English.  
12. حررت هذه الشروط والأحكام باللغة العربية، ويعتبر النص العربي هو المعتمد عند الاختلاف مع النص الانجليزي.